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The mobile solar charging station Trek King 2x7 Powerpack is the ideal power supply 
for on the go. With this mobile, elegant power pack, all common devices such as a 
notebook, tablet, smartphone or even the digital camera and even small power tools 
can be charged on the go. 
The Powerbank has a capacity of 66 watt hours (18,000 mAh), with which you can 
charge a notebook 2 times, or the smartphone up to 6 times. In combination with 
the Trek King with 14 Wp. this kit is the ideal companion on the road. If the sun shi-
nes one can charge the Powerbank medium of the solar module problem-free, be-
cause this supplies up to 2 Amp. the hour.  
The illuminated LCD display of the Powerbank informs at any time about the current 
capacity, voltage, and also the performance. The scope of delivery includes numerous 
adapters for notebooks, smartphones and other devices. Should the sun not be visib-
le, you can also charge it with a supplied adapter via the car socket.

Die mobile Solarladestation Trek King 2x7 Powerpack ist die ideale Stromversorgung 
für unterwegs. Mit diesem mobilen, eleganten Kraftpaket können alle gängigen Geräte 
wie ein Notebook, Tablet, Smartphone oder auch die digitale Kamera und sogar kleine 
Elektrowerkzeuge unterwegs geladen werden.
Die Powerbank hat eine Kapazität von 66 Wattstunden (18.000 mAh), mit der man ein 
Notebook 2 mal laden kann, oder das Smartphone bis zu 6 mal. Im Verbund mit dem 
Trek King mit 14 Wp. ist dieses Kit der ideale Begleiter für unterwegs. Wenn die Sonne 
scheint kann man die Powerbank mittel des Solarmoduls problemlos aufladen, denn 
diese liefert bis zu 2 Amp. die Stunde. 
Das beleuchtete LCD Display der Powerbank informiert jederzeit über die aktuelle Ka-
pazität, Spannung, und auch die Leistung. Im Lieferumfang sind zahlreiche Adapter für 
Notebooks, Smartphones und andere Endgeräte enthalten. Sollte die Sonne sich mal 
nicht blicken lassen, kann man diese auch mit einem mitgelieferten Adapter über die 
KFZ-Buchse laden.

Article

Powerpack MP20 (174 x 78 x 22 mm | 400 g)
20100 mAh | 3,7 VDC | 74,4 Wh | 5-V-USB / 12...24 VDC | charge current 
2,1 A (micro USB) / 3 A (coaxial plug) | discharge current 2 A (2 x USB-A) / 60 
W (coaxial plug) | LCD | Articlenr. 340297

Trek King 2x7 (295 x 160 x 10 mm | 500 g)
14 W (2 x 7 W) | 5 VDC | USB 5 VDC | semiflexible | textile frame| dimensi-
ons unfolded 295 x 390 x 4 mm | Articlenr. 310301

Artikel

Powerpack MP20 (174 x 78 x 22 mm | 400 g)
20100 mAh | 3,7 VDC | 74,4 Wh | 5-V-USB / 12...24 VDC | Ladestrom 2,1 
A (micro USB) / 3 A (Hohlstecker) | Entladestrom 2 A (2 x USB-A) / 60 W 
(Hohlstecker) | LCD | Artikelnr. 340297

Trek King 2x7 (295 x 160 x 10 mm | 500 g)
14 W (2 x 7 W) | 5 VDC | USB 5 VDC | semiflexibel | Textilrahmen| Abmes-
sungen aufgeklappt: 295 x 390 x 4 mm | Artikelnr. 310301


